
   
 

‘s-Hertogenbosch, 26 juni 2015 

 

Schriftelijke vragen van de Statenfractie van de Partij voor de Dieren en GroenLinks aan het college 

van Gedeputeerde Staten van de provincie Noord-Brabant betreffende de plannen rondom de 

vestiging van Minerale Afzet Coöperatie Elsendorp (MACE) aan de De Quayweg in het dorp 

Landhorst.   

 

 

Geacht college, 

 

MACE heeft een vergunning aangevraagd voor de bouw van een mestverwerkingsinstallatie aan de 

De Quayweg in Landhorst. De door MACE gewenste locatie voor de mestverwerkingsinstallatie ligt 

zeer dicht tegen de kern van Venhorst aan. Dit heeft bij ons geleid tot de volgende vragen. 

 

 

1. Vindt u de locatie De Quayweg in Landhorst geschikt als locatie voor een 

mestverwerkingslocatie? Zo ja, waarom? Zo nee, waarom niet? 

 

2. Welke bezwaren kleven er in uw ogen aan de locatie De Quayweg? 

 

3. Past de locatie De Quayweg in het vigerende bestemmingsplan / de Verordening Ruimte 

2014? Zo nee, waarom niet? 

 

4. Indien nee, welke bezwaren ziet u voor deze locatie?  

 

5. Past de locatie De Quayweg momenteel in uw visie van een mestverwerkingslocatie? Zo ja, 

waarom? Zo nee, waarom niet? 

 

6. Vindt u het verstandig om de locatie De Quayweg aan te wijzen als mestverwerkingslocatie 

nog voordat u uw mening heeft gevormd over het mestbeleid en mestfabrieken? Zo nee, 

waarom niet? 

 

 

 

Wij vernemen graag uw reactie. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Marco van der Wel  Hagar Roijackers 

Partij voor de Dieren  GroenLinks 


